
Saksprotokoll i hovudutval for samferdsel og mobilitet -  16.09.2020 
 

Marthe Hammer (SV) sette på vegner av A, MDG, Sp, SV og Krf fram slikt forslag:  
  

«Alternativ:  
Hovudutval for samferdsel og mobilitet viser til presentert opplegg for driftsbudsjett for 
2021 og investeringsbudsjett for 2021-2024 og har følgjande uttale:  
  
Hovudutvalet meiner at den årlege 
statlege fergekompensasjonen (jfr. Kommuneproposisjon) gjer handlingsrom i 
driftsbudsjettet. Utvalet meiner at følgande føringar må leggast til grunn for vidare arbeid:  
  
• Ingen takstauke utover prisvekst på buss og bane  
• Frekvens på buss/bane fra 2020 til 2021 må aukast jfr. Byvekstavtalen  
• Ungdomskortet vert oppretthalde og ein ventar på samordning av kort/soneinndeling.  
• Midlar til trafikksikring må ikkje reduserast.  
• Det store behovet for vegvedlikehald tilseier at dei aller fleste føreslegne kutt innanfor 
veg og infrastruktur kan ikkje gjevast tilslutning.  
• Det er nødvendig å avsette tilstrekkeleg med midlar til opprydning av ras og flaum 
i rasfylket Vestland.  
• Omsynet til klima og miljø må ligge til grunn for prioriteringane  
  
Investeringsbudsjettet  
Hovudutvalet vil vurdere å forskyve oppstart av nye prosjekt som fell under 
tunelltryggleiksforskrifta i påvente av statleg kompensasjon.  
  
Posten til «Mindre utbedringer» må aukast slik at vi saman med vår egen 
vegadministrasjon kan få meir vegutbetring for pengane.  
  
Det er viktig å få avklaring på verknadane av dei signaliserte forbetringane i 
ferjeavløysingsordninga.»  
  

Sigbjørn Frammes (Frp)  sette fram slikt forslag:  
  

«Alternativ:  
Hovudutval for samferdsel og mobilitet tek saka til vitande.»  

  
Avrøysting  
 
Fylkesrådmannen sitt forslag fekk ingen røyster og fall.  
Hammer sitt forslag vart vedteke mot 6 røyster (H, Frp og FNB).  
Framnes sitt forslag fekk 6 røyster og fall.  
 
Uttale  
 
Hovudutval for samferdsel og mobilitet viser til presentert opplegg for driftsbudsjett for 2021 og 
investeringsbudsjett for 2021-2024 og har følgjande uttale:  
  
Hovudutvalet meiner at den årlege statlege fergekompensasjonen (jfr. Kommuneproposisjon) gjer 
handlingsrom i driftsbudsjettet. Utvalet meiner at følgande føringar må leggast til grunn for vidare 
arbeid:  
  
• Ingen takstauke utover prisvekst på buss og bane  
• Frekvens på buss/bane fra 2020 til 2021 må aukast jfr. Byvekstavtalen  
• Ungdomskortet vert oppretthalde og ein ventar på samordning av kort/soneinndeling.  
• Midlar til trafikksikring må ikkje reduserast.  
• Det store behovet for vegvedlikehald tilseier at dei aller fleste føreslegne kutt innanfor veg og 
infrastruktur kan ikkje gjevast tilslutning.  
• Det er nødvendig å avsette tilstrekkeleg med midlar til opprydning av ras og flaum 
i rasfylket Vestland.  
• Omsynet til klima og miljø må ligge til grunn for prioriteringane  
  



Investeringsbudsjettet  
Hovudutvalet vil vurdere å forskyve oppstart av nye prosjekt som fell under 
tunelltryggleiksforskrifta i påvente av statleg kompensasjon.  
  
Posten til «Mindre utbedringer» må aukast slik at vi saman med vår egen vegadministrasjon kan få 
meir vegutbetring for pengane.  
  
Det er viktig å få avklaring på verknadane av dei signaliserte forbetringane i 
ferjeavløysingsordninga. 
  


